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Nettutgave	  pr	  10.	  mars	  2016	  

SJØMILITÆRE	  SAMFUNDS	  GENERALFORSAMLING	  2016	  

Til:	  Sjømilitære	  Samfunds	  medlemmer	  	  

	   Sjømilitære	  Samfunds	  ordinære	  generalforsamling	  2016	  er	  berammet	  ved	  

	  	  	  Sjøkrigsskolen	  torsdag	  31.mars	  2016	  kl	  1800.	  

Finn	  vedlagt	  årsberetningen	  for	  2015.	  	  

De	  medlemmer	  som	  ønsker	  innkallingen	  til	  generalforsamlingen	  tilsendt	  pr	  post,	  bes	  
kontakte	  generalsekretæren.	  

Til	  slutt	  i	  denne	  innkallingen	  er	  det	  lagt	  ut	  Fullmaktsblankett	  som	  du	  kan	  sende	  til	  
generalsekretæren	  hvis	  du	  er	  forhindret	  fra	  å	  delta	  under	  generalforsamlingen.	  Slik	  gir	  du	  
uttrykk	  for	  støtte	  til	  foreningens	  virksomhet.	  

DAGSORDEN	  FOR	  GENERALFORSAMLINGEN	  –	  Se	  lovenes	  §	  8	  –	  Almanakken	  side	  22	  

Åpning	  -‐	  Konstituering	  

•  Godkjennelse	  av	  innkalling	  og	  saksliste	  
•  Valg	  av	  møtedirigent	  
•  Valg	  av	  to	  referenter	  

	  
1	  Saker	  til	  behandling	  
Årsberetning	  for	  Sjømilitære	  Samfund	  -‐	  Faggruppene	  inkludert.	  
Herunder	  status	  ift	  Stiftelsen	  Sjømilitære	  Samfund	  Kulturarv	  –	  se	  egen	  redegjørelse.	  Info	  
om	  ny	  nettside	  og	  prøveordning	  for	  redaktørfunksjonen	  frem	  til	  GF	  2017.	  

2. Forslag	  -‐	  endring	  av	  Lovene	  
• §	  3	  –	  medlemmer	  –	  ny,	  forenklet	  tekst	  –	  Se	  foran	  Stemmefullmakten	  
• Info	  om	  organisasjonsendring	  i	  Oslo-‐området	  -‐	  Se	  foran	  Stemmefullmakten	  
• §	  5	  D	  -‐	  Faggruppestyrer	  –	  Forslag	  om	  opprettelse	  av	  Faggruppe	  VSF	  

3. Forslag	  til	  retningslinjer	  for	  Hovedstyrets	  arbeid	  i	  kommende	  år.	  	  
4. Regnskaper	  for	  SMS,	  NTfS	  og	  Samfundsbygningen.	  Revisorers	  rapport	  fremlegges	  
5. Forslag	  om	  desisjon	  av	  regnskapene	  for	  2015	  
6. Budsjettforslag	  2016	  –	  Herunder	  fastsettelse	  av	  kontingenter,	  abonnement	  for	  NTfS	  og	  

belønning	  prisoppgaver.	  Kontingent	  for	  pensjonister	  foreslås	  øket	  fra	  kr	  250	  til	  kr	  300	  pr	  
år	  med	  virkning	  fra	  2017.	  Øvrige	  satser	  foreslås	  uendret.	  

7. Valg	  –	  Se	  valgkomiteens	  innstilling,	  siste	  side.	  

Generalforsamlingen	  slutt	  	  
Middag.	  Deltagelse	  under	  GF	  krever	  ikke	  påmelding,	  men	  å	  delta	  under	  den	  sosiale	  
biffmiddagen	  krever	  påmelding.	  Egenandel	  kr	  200	  betales	  før	  middag.	  
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	   	   SJØMILITÆRE	  SAMFUNDS	  ÅRSBERETNING	  	  

   Perioden 1.januar – 31.desember 2015 
Hovedaktiviteter	  har	  vært:	  

• Bekransning	  av	  Shetlands-‐Larsens	  statue	  17.	  mai	  
• Utdeling	  av	  Sjømilitære	  Samfunds	  Sjømaktspris	  ved	  Sjøkrigsskolen	  
• Gjennomført	  kjerneaktivitetene	  stiftelsesmiddag,	  nyttårsball,	  debatter,	  samt	  

frokost-‐	  og	  kveldsforedrag	  
• Utgitt	  SMS	  lommealmanakk	  	  
• Utgitt	  Norsk	  Tidsskrift	  for	  Sjøvesen	  	  
• Nettredaktørene	  har	  lagt	  ned	  betydelig	  arbeid	  ifm	  oppgradering	  og	  modernisering	  

av	  nettsidene.	  Det	  har	  medført	  noe	  irregulær	  oppdatering	  av	  sidenes	  innhold	  siste	  
halvår	  av	  2015	  

• Videreført	  Sjømilitære	  Samfund	  på	  Facebook	  
• Gjennom	  Husstyret,	  Karljohansvern,	  Ivaretatt	  oppgradering,	  drift	  og	  vedlikehold	  av	  

Samfundsbygningen	  
• Basert	  på	  vedtaket	  under	  generalforsamlingen	  2015	  har	  aktørene	  ved	  Karljohans	  -‐

vern	  forhandlet	  seg	  frem	  til	  nødvendige	  samarbeidsavtaler	  aktørene	  i	  mellom.	  
• Det	  er	  etablert	  aksjeselskap	  som	  har	  innhentet	  byggetillatelse	  for	  hotellbygg	  i	  

tilknytning	  til	  Samfundsbygningen	  
• Det	  er	  oppnevnt	  Interimsstyre	  for	  Stiftelsen	  hvor	  til	  Samfundsbygningen	  skal	  

overføres.	  Interimsstyret	  utarbeider	  statuttene	  for	  den	  kommende	  stiftelsen.	  
	  
Aktivitetsutvalget	  i	  Hovedstyret	  

Det	  har	  vært	  bra	  aktivitet	  gjennom	  året.	  Det	  hele	  begynte	  i	  januar	  med	  et	  kveldsforedrag	  av	  
vår	  forsvarsattaché	  i	  Kiev,	  KK	  Hans	  Petter	  Midttun.	  Frokostforedragene	  startet	  med	  Kadm	  
Sommerfeldt	  Pettersen	  også	  i	  januar	  på	  Sjaluppen.	  

Kveldsforedragene	  fortsatte	  med	  Forsvarsminister	  Ine	  Eriksen	  Søreide,	  Journalist	  Øyvind	  
Strømmen	  (rekruttering	  til	  IS),	  KADM	  Holthe	  (Spesialstyrkenes	  utvikling	  i	  lys	  av	  FMR)	  og	  
tilslutt	  GIS	  (Et	  operativt	  Sjøforsvar	  for	  framtiden).	  	  

Frokost	  foredragene	  fortsatte	  utover	  våren	  med	  Marinens	  Jegervåpen,	  FFI	  (opprustning	  i	  
Russland),	  stabssjef	  SST	  (Sjøforsvarets	  strategiske	  konsept	  og	  FMR)	  og	  Sjef	  FLO	  MAR	  KAP	  
som	  foredragsholdere.	  Og	  på	  høsten,	  MTB-‐våpenet	  (KNM	  Skjold	  på	  FOST),	  Info	  fra	  SST,	  Fkom	  
Helseth	  (NATOs	  strategiske	  situasjon	  -‐	  utfordringer	  og	  løsninger)	  og	  Anders	  Meland	  
(Forsvaret	  på	  Norges	  Idrettshøyskole).	  

Aften	  med	  vinsmaking	  er	  svært	  populært,	  har	  vært	  arrangert	  2	  ganger.	  

Det	  tradisjonsrike	  arrangementet	  på	  17.	  mai	  med	  bekransning	  av	  Shetlands-‐Larsen	  
monumentet,	  og	  med	  på	  følgende	  frokost	  på	  Statsraad	  Lehmkuhl,	  ble	  gjennomført	  med	  solid	  
oppslutning.	  Flere	  media	  omtaler	  arrangementet	  som	  Bergens	  største	  bekransning	  mht	  
oppslutning.	  SMS	  synes	  det	  er	  hyggelig	  at	  vårt	  17.	  mai	  arrangement	  er	  godt	  kjent	  og	  blir	  
omtalt	  på	  denne	  måten.	  	  	  

Det	  har	  vært	  god	  oppslutning	  på	  alle	  arrangementene.	  
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Rekrutteringsutvalget	  

I	  år	  har	  rekrutteringsutvalget	  hatt	  spesielt	  fokus	  på	  å	  nå	  frem	  til	  tjenestegjørende	  offiserer	  i	  
Sjøforsvaret.	  I	  dette	  arbeidet	  har	  det	  vært	  viktig	  for	  oss	  å	  være	  tilgjengelig	  for	  spørsmål	  og	  
avklaringer	  for	  både	  eksisterende	  medlemsmasse	  og	  potensielle	  medlemmer.	  

Vi	  har	  utarbeidet	  en	  flott	  rekrutteringsfolder	  hvor	  SMS	  sitt	  hovedbudskap	  har	  blitt	  redegjort	  
for,	  kort	  og	  konsist.	  Dette	  har	  hjulpet	  oss	  i	  rekrutteringsarbeidet.	  

Videre	  har	  det	  blitt	  gjennomført	  stands	  i	  forbindelse	  med	  kveldsforedrag	  i	  regi	  av	  SMS,	  på	  
frokostforedrag	  på	  Sjaluppen,	  samt	  i	  hverdagen	  på	  Sjøkrigsskolen.	  Vi	  har	  også	  benyttet	  
muligheten	  til	  å	  nå	  frem	  til	  årets	  kull	  på	  SKSK	  ved	  å	  ha	  et	  kort	  foredrag	  for	  kadettene	  i	  
skoletiden.	  Målet	  til	  rekrutteringsutvalget	  er	  å	  formidle	  SMS	  sitt	  budskap	  på	  en	  slik	  måte	  at	  
flere	  ønsker	  å	  ta	  del	  i,	  eller	  støtte	  opp	  om	  Sjøforsvarets	  tarv	  og	  utvikling	  gjennom	  
medlemskap	  i	  SMS.	  

Sjømilitære	  Samfund	  –	  Horten	  

Styrets	  tillitsvalgte	  2015	  
Formann	   	   Jon-‐Arild	  Andreassen	  
Viseformann	   	   Truls	  Sanaker	  
Sekretær	   	   Jon	  Knudsen	  
Kasserer	   	   Normann	  Hjørnevik	  
Styremedlemmer	   Husfar	  Sverre	  Fiskaa	  
	   	   	   Per	  Olav	  Pettersen	  
	   	   	   Per	  Jan	  Skjegstad	  
Varamedlemmer	   Ellef	  Erik	  Ellefsen	  
	   	   	   Fredrik	  Amundsen	  
	   	   	   Svein	  Eilert	  Johnsen	  
Revisor	   	   Ivar	  Sjømyr	  
	  
Medlemmer	  
Medlemsoversikten	  for	  Vestfold,	  Buskerud	  og	  Telemark	  viser	  287	  medlemmer,	  hvilket	  er	  en	  
nedgang	  på	  4	  personer.	  
	  
Foredragsserien	  –	  stort	  sett	  godt	  besøkt	  
I	  samarbeid	  med	  Horten	  og	  Omegn	  Forsvarsforening	  er	  gjennomført	  
29.	  januar	   Hva	  skjer	  ved	  FFI	  –	  betydning	  for	  Horten	   Avd	  sjef	  FFI-‐Horten,	  Elling	  Tveit	  
17.	  mars	   Status	  og	  fremtid	  for	  Spesialstyrkene	   Kadm	  Nils	  J	  Holte	  
16.	  april	   Russlands	  krig	  mot	  Ukraina	  –	  Betydning	   Gen	  sekr	  Christian	  Bugge	  Hjort	  
	   	   For	  Norge	  og	  NATO?	  
26.	  august	   Russlands	  aggressive	  politikk	  mot	  Ukraina	   Pol	  rådgiver	  Audun	  Halvorsen,	  FD	  
	   	   Og	  Vesten	  har	  skapt	  ny	  situasjon	  i	  Europa.	  
	   	   Hvor	  går	  Norge?	  
17.	  sept.	   Kystberedskap	  og	  ledelse	   	   	   Fkom	  Sverre	  N	  Engeness,	  SjKV
	   	   	   	   	   	   	   	   Beredskapssj	  Kystverket,	  J	  M	  Ly	  
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29.	  oktober	   Hva	  skjer	  ved	  Karljohansvern	  	   	   Kommandant	  Truls	  Sanaker	  
26.	  nov	   Marineutdanningen	  i	  Horten	  	   	   Komkapt	  Per	  Jan	  Skjegstad	  
04.	  desember	  Stiftelsesmiddagen	  nr	  180	   	   	   Arrangør:	  SMS	  
	  
Styremøter	  2015	  –	  Ni	  møter	  felles	  med	  Forsvarsforeningen	  
	  
Andre	  aktiviteter	  
Markering	  av	  overfallet	  mot	  Norge	  8-‐9.april	  1940	  med	  bekransning	  og	  æresbevisninger	  ved	  
statuen	  over	  Kaptein	  Leif	  Welding.	  KNM	  Musikkorps,	  garde	  fra	  KV	  Nornen,	  tale	  v/	  Sj	  SHV	  
Bundle,	  OK	  Jan-‐Petter	  Knutzen,	  Ordfører	  og	  Ungdomsskoleelever,	  samt	  Kommandanten	  KJV,	  
Truls	  Sanaker.	  
Bekransning	  17.	  mai	  av	  minnebauta	  ved	  Samfundet,	  -‐	  Falne	  sjøoffiserer,	  på	  tradisjonelt	  vis.	  
Meget	  informativ	  tale	  ved	  kommandørkaptein	  Per	  J	  Skjegstad	  før	  bekransningen.	  
Marinemusikken	  var	  med.	  
	  

	  
Medlemmer	  

	   ÆRES	   EVIG	   TJGJ	   ITJG	   BMED	   SUM	  

Pr	  01.01.14	   8	   1	   1260	   1015	   30	   2314	  

Pr	  01.01.15	   8	   1	   1275	   989	   30	   2303	  

Pr	  31.12.15	   9	   1	   1228	   1025	   29	   2292	  

Tilgang	   +1	   0	   -‐ 47	   +36	   -‐1	   -‐11	  

	  

Markering	  av	  medlemmer	  gått	  bort	  i	  2015	  –	  17	  personer	  
Kommandørkaptein	  	   Håkon	  Edgar	  Smebøl	   	   	   28.	  januar	  	   2015	  
Overingeniør	  	   	   Pål	  Holter	   	   	   	   29.	  januar	  	   2015	  
Sjøkaptein	   	   Per	  Arne	  Torstensen	   	   	   25.	  februar	  	   2015	  
Avdelingsdirektør	   Sigmund	  Mikkelsen	   	   	   03.	  mars	  	   2015	  
Kapteinløytnant	   Alf	  Halvorsen	   	   	   	   11.	  mars	   2015	  
Kommandørkaptein	   Nils	  Tore	  Bro	   	   	   	   05.	  juni	   2015	  
Overingeniør	   	   Alf	  Jan	  Lasse	  Breda	   	   	   10.	  august	   2015	  (født	  1916)	  
Orlkapt	  /	  Sysselmann	  Odd	  Blomdal	   	   	   	   oktober	  	   2015	  
Kommandørkaptein	  	   Nils	  Arne	  Bjerkeli	   	   	   oktober	  	   2015	  
Kpt.lt	  /	  Adm	  dir	   Stein	  Cappelen	  Julton	  	   	   15.	  oktober	   2015	  	  
Kommandørkaptein	   Einar	  Magne	  Agdestein	   	   17.	  oktober	   2015	  
Kommandørkaptein	   Olaf	  Aage	  Mathisen	   	   	   25.	  oktober	  	   2015	  
Kapteinløytnant	   René	  Samson	  Grepne	  	   	   28.	  oktober	  	   2015	  
Markedssjef	   	   Trond	  Helland	  	   	   	   høsten	  	   2015	  
Ingeniør	   	   Per	  Pettersen	   	   	   	   10.	  november	  2015	  



	  

5	  
	  

Orlogskaptein	  	   Rune	  Wiik	  Andersen	   	   	   26.	  november	  2015	  
Viseadmiral	   	   Robert	  Helseth	   	   	   27.	  november	  2015	   	  

Kontaktkonferansen	  2015	  
ble	  rutinemessig	  gjennomført	  i	  Kommandantboligen,	  Gravdal,	  12-‐13.	  februar.	  
	  
Øvrige	  aktivitet	  i	  Sjømilitære	  Samfund	  2015	  
Hovedfokus	  gjennom	  året	  2015	  har	  vært	  å	  skape	  godt	  aktivitetstilbud	  til	  medlemmene	  i	  
Osloområdet	  gjennom	  samarbeidet	  i	  Sjømilitært	  Forum.	  Likeledes	  god	  aktivitet	  i	  Horten	  med	  
egne	  aktiviteter	  samt	  samarbeid	  med	  Vestfold	  Forsvarsforening.	  I	  Kristiansand	  har	  Sjømilitære	  
Samfund	  ikke	  separate	  arrangementer,	  men	  har	  samarbeidet	  gjennom	  Kristiansand	  Militære	  
Samfund.	  I	  Stavanger	  sonderes	  muligheten	  for	  å	  reetablere	  aktiviteter.	  I	  Bergen	  og	  Hordaland	  
er	  mer	  enn	  halvparten	  av	  medlemmene	  registrert,	  -‐	  med	  ditto	  aktivitetsnivå.	  Det	  bør	  
fremheves	  at	  frokostforedragene,	  fire	  hvert	  halvår	  ved	  Sjaluppen,	  Haakonsvern,	  hadde	  stor	  
tilstrømning	  i	  2015.	  Oppslutningen	  ligger	  jevnt	  på	  mer	  enn	  50	  tilhørere.	  
	  
Sjømaktprisen	  ble	  instituert	  i	  2007	  og	  tildeles	  beste	  avgangselev	  ved	  Sjøkrigsskolen	  i	  faget	  
”Sjømakt”.	  Hensikten	  er	  å	  stimulere	  kadettenes	  innsats	  og	  interesse	  for	  fagkretsen	  lagt	  inn	  
under	  dette	  sentrale	  tema.	  Prisutdelingen	  2015	  fant	  sted	  ved	  Sjøkrigsskolen	  i	  tilknytning	  til	  
avslutningsseremonien	  for	  årets	  avgangskull.	  Sjømaktprisen	  2015	  gikk	  til	  Fenrik	  Kristian	  From	  
(Hæren).	  
	  
Sjømaktseminarene	  2016	  har	  vært	  under	  forberedelse	  gjennom	  2.	  halvår	  2015.	  Politiske	  
kommentarer	  etter	  Forsvarssjefens	  nøkterne	  fagmilitære	  råd	  høsten	  2015	  har	  gitt	  grunnlag	  for	  
tittelen:	  Sjømakt	  i	  motvind?	  Forsvarsdepartementets	  bruk	  av	  tilfeldige,	  kostbare	  konsulenter	  
med	  begrenset	  tjenesteerfaring	  eller	  forståelse	  for	  Sjøforsvarets	  virksomhet,	  anses	  av	  mange	  
som	  mulig	  uttrykk	  for	  svak	  tillit	  til	  Forsvarssjefens	  fagmilitære	  råd	  og	  militære	  sjefers	  evne	  til	  å	  
holde	  rasjonell	  organisering	  av	  virksomheten	  i	  egen	  avdeling.	  
	  
Medlemmer	  

	  	  	  Utviklingen	  i	  antallet	  medlemmer	  fremgår	  av	  tabellen	  på	  foregående	  side.	  Det	  siger	  jevnt	  og	  
gledelig	  inn	  nye	  medlemmer,	  men	  samtidig	  slutter	  fremdeles	  en	  rekke	  personer	  i	  Forsvaret.	  
Det	  har	  medført	  at	  medlemstallet	  er	  ganske	  stabilt.	  

	  
Økonomi	  

	  	  	  Budsjettet	  for	  2015,	  -‐	  fremlagt	  under	  forrige	  generalforsamling,	  estimerte	  underskudd	  i	  
driften.	  Regnskapet	  2015	  viser	  imidlertid	  betydelig	  overskudd	  som	  følge	  av	  et	  ekstra	  tilskudd	  
til	  den	  store	  rehabiliteringen	  av	  Samfundsbygningen	  i	  2013.	  Dessuten,	  planlagt	  subsidiering	  av	  
Marinens	  dag	  2015	  falt	  bort	  som	  følge	  av	  at	  arrangementet	  ble	  avlyst.	  Regnskaper	  for	  2015	  og	  
budsjettet	  for	  2016	  vil	  bli	  gjennomgått	  i	  detalj	  under	  generalforsamlingen,	  -‐	  også	  for	  driften	  av	  
NTfS	  og	  Samfundsbygningen.	  Regnskapene	  er	  i	  skrivende	  stund	  hos	  revisor.	  
	  

Faggrupper	  
Marineingeniørgruppen	  
Etter	  generalforsamling	  i	  27	  november	  2014	  har	  styret	  bestått	  av:	  
Jostein	  Støldal	  –	  Leder	  
Ronny	  Høgh	  
Eivind	  Engelsen	  
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Brynjar	  Grimholt	  
Øyvind	  Tengesdal	  -‐	  Webmaster	  
Øystein	  Otterbu	  -‐	  Vara	  
Espen	  Engebretsen	  -‐	  Vara	  
Det	  ble	  gjennomført	  5	  styremøter	  i	  2015.	  Hovedsaker	  for	  styret	  har	  vært	  gjennomføring	  
av	  Harlan	  seminar	  2015	  og	  innstilling	  til	  M-‐Gruppen	  pris	  2015.	  
Styret	  har	  diskutert	  hvorvidt	  M-‐Gruppen	  burde	  engasjere	  seg	  i	  ny	  militær	  ordning,	  men	  
ingen	  i	  styret	  har	  hatt	  kapasitet	  til	  dette.	  
Generalforsamling	  2015	  ble	  gjennomført	  2	  november	  med	  tilstrekkelig	  
stemmeberettigede	  medlemmer.	  M-‐gruppens	  pris	  for	  2015	  ble	  tildelt	  Petter	  Marki	  
Erichsen	  og	  Magne	  Bjerkan	  Lian	  for	  deres	  oppgave	  kalt	  “Applikasjon	  for	  militær	  plan-‐	  og	  
beslutningsprosess”.	  
Harlan	  seminar	  ble	  gjennomført	  meget	  vellykket	  på	  Solstrand	  Hotell	  2-‐3	  november	  
2015	  med	  55	  deltakere.	  Temaet	  var	  “Energibærere	  og	  miljøvern	  i	  skipsdesign,	  sensor	  og	  
våpenutvikling”,	  og	  det	  ble	  gjennomført	  flere	  interessante	  foredrag	  med	  påfølgende	  
diskusjoner.	  Arrangementskomiteen	  for	  Harlan	  seminar	  2015	  vil	  publisere	  en	  egen	  
artikkel	  om	  seminaret	  i	  Norsk	  tidsskrift	  for	  Sjøvesen.	  
Styret	  i	  M-‐Gruppen	  vil	  i	  2016	  fokusere	  på	  den	  økonomiske	  statusen	  i	  Harlan	  legat	  ihht	  
føringer	  gitt	  på	  generalforsamlingen.	  Det	  planlegges	  med	  en	  vårsamling	  for	  
medlemmene	  i	  mai	  og	  et	  julemøte	  med	  generalforsamling	  i	  slutten	  av	  november	  
	  
Marinens	  Sanitetsoffiserers	  Forening	  (MSOF)	  

• 6-‐9	  januar.	  Deltagelse	  på	  Sanitetsinspektørens	  årlige	  fagseminar.	  
• 5	  mai.	  Styremøte	  på	  korvetten/Haakonsvern.	  
• 11.	  juni.	  Sommerfest	  Periskophytten	  Haakonsvern.	  	  
• Generell	  god	  deltagelse	  på	  frokostforedrag	  og	  kveldsforedrag.	  
• Gruppen	  har	  ca	  80	  medlemmer.	  

Maritim	  strategigruppe	  (MARSTRAT)	  
Faggruppen	  har	  hatt	  7	  ordinære	  møter	  i	  2015.	  	  Møtene	  har	  blitt	  avholdt	  i	  Kommandant-‐
boligen,	  Gravdal.	  
Kjernegruppen	  har	  i	  løpet	  av	  året	  økt	  fra	  16	  til	  20	  medlemmer,	  og	  har	  hatt	  ca.	  75	  %	  
fremmøte	  på	  møtene.	  
Bemanningsutfordringene	  og	  drift/vedlikehold	  for	  den	  vedtatte	  strukturen	  har	  også	  i	  år	  vært	  
utfordringer	  som	  gruppen	  har	  hatt	  fokus	  på.	  Videre	  monitoreres	  spesielt	  prosjekt	  nye	  
ubåter.	  	  Gruppen	  har	  gitt	  innspill	  til	  debatten	  om	  ny	  ordning	  for	  krigsskolene	  og	  til	  
Langtidsplanen	  for	  Forsvaret.	  Arbeidet	  med	  å	  utforme	  et	  dokument	  som	  skal	  danne	  grunnlag	  
for	  økt	  forståelse	  hos	  politikerne,	  og	  folket	  for	  øvrig,	  for	  viktigheten	  av	  et	  sterkt	  Sjøforsvar	  vil	  
fortsette	  også	  i	  2016.	  
Leder	  for	  gruppen	  har	  vært	  Kontreadmiral	  K.B.	  Olsen,	  og	  sekretær	  har	  vært	  Kommandør	  T.	  
Chr.	  Hallin.	  Under	  møtet	  17.	  november	  ble	  det	  valgt	  nytt	  styre	  i	  MARSTRAT.	  I	  desember	  
etablerte	  det	  nye	  styret	  seg,	  -‐	  bestående	  av:	  
Leder	   	   Kontreadmiral	  Trond	  Grytting	  
Nestleder	   Flaggkommandør	  Henning	  Amundsen	  
Sekretær	   Flaggkommandør	  Geir	  Kilhus	  
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Faggruppe	  Marineøkonomene	  
Gruppen	  er	  for	  tiden	  inaktiv.	  
	  
Faggruppe	  Sjøheimevernets	  Interesseforening	  (SHVIF)	  
(2015	  kommer)	  
  

Samfundsbygningen  
Vedlikehold	  
Husstyret	  har,	  -‐	  i	  samarbeid	  med	  Vertskapet,	  arbeidet	  etter	  en	  oppsatt	  vedlikeholdsplan	  for	  
å	  koordinere	  og	  utføre	  forefallende	  vedlikeholdsoppgaver.	  Av	  større	  tilleggsoppgaver	  i	  2015	  
er	  det	  foretatt	  full	  gjennomgang	  og	  oppgradering	  av	  det	  elektriske	  anlegget	  til	  dagens	  
gjeldende	  krav	  om	  el-‐sikkerhet.	  Det	  har	  blitt	  gjennomført	  rutinemessig	  vedlikehold	  av	  
Kongesalen,	  herunder	  flikking	  av	  små	  skader	  på	  malingsflater	  og	  rensing	  og	  lakkering	  av	  gulv.	  
Det	  er	  av	  sikkerhetsgrunner	  montert	  nytt	  gassanlegg	  for	  kjøkken	  med	  ute-‐montert	  plassering	  
av	  gassflasker	  med	  dertil	  styringssystem.	  Det	  er	  foretatt	  montering	  av	  nytt	  gulvbelegg	  i	  kjøle-‐
rom	  etter	  anvisning	  fra	  Mattilsynet.	  
	  	  
Kulturhistorisk	  rehabilitering	  av	  Peisestuen	  og	  Baren	  til	  Spisesal	  
Det	  er	  i	  2015	  blitt	  foretatt	  kulturhistorisk	  forundersøkelse	  av	  Peisestuen	  og	  Baren	  for	  
gjenskaping	  av	  det	  opprinnelig	  interiøret	  fra	  1883/1905,	  hvor	  Baren	  vil	  bli	  rehabilitert	  til	  sin	  
funksjon	  som	  Spisesal	  av	  1883.	  Det	  er	  innhentet	  kostnadsoverslag	  for	  begge	  prosjektene	  fra	  
Malermester	  C.	  Kristoffersen	  i	  samarbeid	  med	  Magne	  Bratfoss	  som	  rehabiliterte	  Kongesalen.	  
Fra	  Husstyret	  arbeides	  det	  nå	  med	  finansiering	  av	  disse	  prosjektene	  med	  prioritet	  for	  å	  få	  
ferdigstilt	  Baren	  til	  Spisesal	  i	  første	  fase.	  	  
	  
Fremtidig	  driftsform	  
Generalforsamlingen	  i	  SMS	  besluttet	  26.	  mars	  2015	  ny	  driftsform	  for	  Samfundsbygningen	  
med	  etablering	  av	  nytt	  hotellbygg	  i	  tilknytning	  til	  Samfundsbygningen.	  Ny	  driftsform	  
innebærer	  at	  Samfundsbygningen	  overføres	  til	  en	  ideell	  stiftelse.	  Det	  er	  av	  Hovedstyret	  
nedsatt	  et	  Interimsstyre	  som	  i	  2016	  vil	  arbeide	  med	  formaliteter	  for	  etablering	  av	  Stiftelsen	  
SMS	  Kulturarv	  og	  en	  investorgruppe	  skal	  bygge	  hotellet.	  Byggestart	  er	  satt	  til	  1.	  februar	  2016	  
og	  hotellet	  skal	  være	  ferdig	  1.	  feb	  2017.	  Samfundsbygningen	  og	  hotellet	  skal	  ha	  felles	  drifts-‐
form	  og	  drives	  videre	  av	  dagens	  vertskap.	  

Husstyret	  
Hovedstyret	  har	  anmodet	  Husstyret	  om	  å	  fortsette	  sitt	  gode	  arbeid	  frem	  til	  stiftelsen	  er	  
etablert	  og	  Husstyrets	  oppgaver	  overføres	  til	  Stiftelsen.	  

	  

Norsk	  Tidsskrift	  for	  Sjøvesen	  
NTfS	  kan	  igjen	  se	  tilbake	  på	  et	  godt	  år	  i	  2015,	  med	  god	  tilgang	  på	  stoff	  og	  positive	  
tilbakemeldinger	  på	  format	  og	  innhold.	  
Forsvaret	  er	  inne	  i	  en	  spennende	  fase,	  hvor	  viktige	  beslutninger	  for	  fremtidens	  være	  eller	  
ikke	  være,	  skal	  fattes.	  Sjømilitære	  Samfund	  har	  tradisjonelt	  hatt	  påvirkning	  i	  viktige	  saker	  for	  
Sjøforsvaret,	  og	  medlemmene	  oppfordres	  til	  fortsatt	  å	  benytte	  NTfS	  som	  talerør.	  
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Jo	  flere	  vi	  er,	  jo	  større	  påvirkning,	  -‐	  derfor,	  Redaksjonen	  oppfordrer	  leserne	  til	  å	  rekruttere	  
nye	  abonnenter!	  De	  får	  et	  interessant	  og	  godt	  produkt	  til	  en	  rimelig	  pris.	  	  
	  
Sjømilitære	  Samfunds	  Forlag	  
Det	  er	  ikke	  opprettet	  ny	  avtale	  om	  forlagsdrift	  eller	  utlyst	  oppgave	  som	  Forlagsredaktør,	  
men	  intensjonen	  er	  å	  få	  i	  gang	  virksomheten	  igjen.	  
	  
Prisoppgaver	  
I	  2015	  ble	  det	  mottatt	  fire	  besvarelser	  ifm	  utlyste	  prisoppgaver.	  En	  ble	  belønnet	  med:	  «2.	  
klasse,	  diplom	  og	  gavesjekk	  stor	  kr	  15.000”.	  To	  besvarelser	  ble	  bedømt	  til	  «3.	  klasse	  –	  
hedrende	  omtale,	  diplom	  og	  gavesjekk	  stor	  kr	  5.000».	  Gavesjekkene	  er	  belastet	  O	  Hansens	  
Fond.	  
	  
Internettsider	  
Vår	  nettside	  er	  www.sms1835.no	  Løytnant	  Simen	  Frømyr	  har	  vært	  nettredaktør	  gjennom	  
2015.	  	  
Nettsiden	  er	  en	  stadig	  viktigere	  portal	  mot	  våre	  medlemmer	  og	  andre	  interesserte.	  
Nettsiden	  har	  et	  meget	  stort	  omfang	  og	  viser	  vår	  aktivitet	  gjennom	  mange	  år.	  På	  nettsiden	  
finner	  du	  nyheter	  fra	  SMS,	  informasjon	  om	  våre	  arrangementer	  samt	  mulighet	  for	  påmelding	  
til	  disse,	  elektronisk	  versjon	  av	  NTfS	  og	  ett	  rikholdig	  arkiv.	  Det	  finnes	  også	  egne	  sider	  for	  
SMS-‐Oslo*,	  Sjøforsvarets	  Informasjonsoffisers	  Forening,	  Bergen	  Militære	  Samfunn,	  
Sjøkrigshistorisk	  Forening,	  Marineingeniørene	  og	  Marinens	  Sanitetsoffiserers	  Forening.	  De	  
fleste	  av	  disse	  sidene	  redigeres	  av	  vår	  nettredaktør.	  	  

I	  2015	  har	  ett	  av	  de	  viktigste	  fokusområder	  vært	  oppgradering	  av	  nettsidene.	  De	  gamle	  
sidene	  sist	  ble	  oppgradert	  funksjonelt	  i	  2007	  og	  trengte	  en	  fornying.	  Funbit	  Consulting,	  med	  
plattform	  fra	  Adobe,	  er	  valgt	  som	  ny	  leverandør	  av	  nettsider	  og	  kontrakt	  med	  disse	  ble	  
tegnet	  sommeren	  2015.	  Lansering	  av	  ny	  side	  var	  18.	  februar	  2016.	  

*SMS-‐Oslo	  har	  erstattet	  Sjømilitært	  Forum.	  SMS-‐Oslo	  er	  nå	  betegnelsen	  på	  samarbeidet	  i	  
Oslo-‐området	  mellom	  de	  sjømilitære	  foreningene.	  

	  
Facebook	  
SMS	  hadde	  ved	  årsskiftet	  1449	  følgesvenner	  på	  Facebook.	  Gjennom	  nettstedets	  eget	  verktøy	  
for	  brukerstatistikk	  kan	  det	  meldes	  at	  brukerne	  som	  følger	  oss,	  er	  fordelt	  over	  hele	  landet,	  
men	  hovedvekten	  ligger	  i	  Bergen	  og	  dernest	  Oslo	  og	  Horten.	  
Nettsiden	  har	  i	  2015	  videreformidlet	  nyheter	  fra	  vår	  egen	  organisasjon	  samt	  andre	  relevante	  
saker	  fra	  nyhetsbildet.	  Dette	  i	  tillegg	  til	  å	  invitere	  til	  SMS,	  SMS	  Horten	  og	  BMS	  sine	  
aktiviteter.	  	  
Løytnant	  Grete	  Varpe	  Nørgaard	  har	  vært	  administrator	  gjennom	  2015	  for	  SMS	  og	  Svein	  E.	  
Johnsen	  har	  vært	  redaktør	  for	  SMS	  lokalavdeling	  Horten.	  
.	  	  
Lommealmanakken	  
For	  2016	  er	  lommealmanakken	  distribuert,	  uten	  omslag,	  til	  våre	  medlemmer.	  Det	  er	  ca	  50	  
medlemmer	  som	  har	  reservert	  seg	  mot	  å	  få	  almanakken	  tilsendt.	  
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Interimsgruppen	  for	  den	  planlagte	  Stiftelsen	  SMS	  Kulturarv	  
Interimsgruppen	  SMS	  Kulturarv	  ble	  opprettet	  av	  hovedstyret	  29.sept	  2015	  med	  følgende	  
medlemmer:	  fkom	  Hans	  Christian	  Helseth,	  komkapt	  Sverre	  Fiskaa,	  komkapt	  Per	  Skjegstad	  og	  
adv	  Jon	  Erik	  Halvorsen.	  Gruppen	  konstituerte	  seg	  31.	  okt.	  2015	  og	  valgte	  Per	  Skjegstad	  som	  
leder.	  
Interimsgruppen	  har	  tre	  hovedoppgaver.	  Disse	  er	  å	  utarbeide	  stiftelsesdokumentet	  med	  
stiftelsens	  statutter,	  utarbeide	  framtidig	  driftskonsept	  for	  Samfundsbygningen	  
(forretningsmodellen)	  og	  forberede	  opprettelsen	  av	  stiftelsesstyret	  for	  SMS	  Kulturarv	  
Interimsgruppen	  arbeider	  etter	  følgende	  foreløpige	  formål	  for	  Stiftelsen	  SMS	  Kulturarv:	  
«Stiftelsens	  formål	  er	  å	  vedlikeholde,	  ivareta	  og	  videreutvikle	  Samfundsbygningens	  
sjømilitære	  og	  kulturhistoriske	  verdier	  i	  et	  langsiktig	  perspektiv.»	  
	  

Arbeidet	  i	  2016	  Interimsgruppen	  tar	  sikte	  på	  å	  ferdigstille	  sitt	  arbeide	  innen	  oktober	  2016.	  
Målsettingen	  er	  at	  Stiftelsen	  etableres	  31.	  des	  2016.	  Det	  nye	  hotellet	  planlegges	  å	  være	  
ferdig	  i	  februar	  2017.	  I	  tillegg	  til	  de	  tre	  hovedoppgavene	  skal	  interimsgruppen	  være	  en	  aktiv	  
pådriver	  i	  utviklingen	  av	  «Konferanse-‐senteret	  på	  Karljohansvern»	  og	  arbeide	  tett	  med	  
Husstyret,	  vertskapet	  på	  Samfundet	  og	  byggerne	  av	  konferansehotellet.	  Dette	  betyr	  å	  
arbeide	  aktivt	  for	  å	  få	  på	  plass	  solide	  og	  bærekraftige	  samarbeidsprosjekter	  og	  avtaler.	  
Med	  byggingen	  av	  det	  nye	  hotellet	  og	  den	  etablerte	  driftsavtalen	  mellom	  de	  tre	  
interessentene	  i	  «konferansesentret»	  ser	  Interimsgruppen	  at	  den	  må	  ta	  en	  aktiv	  rolle	  på	  
vegne	  av	  «stiftelsen»	  inneværende	  år.	  Samfundsbygningen	  står	  foran	  flere	  større	  
investeringer	  i	  nær	  framtid.	  Disse	  investeringene	  vil	  påvirke	  Stiftelsens	  framtidige	  økonomi.	  
De	  mest	  nærliggende	  oppgavene	  er	  knyttet	  til	  etablering	  av	  spisesalen	  og	  et	  nytt	  
varme/energi	  anlegg	  for	  bygningen.	  Interimsgruppen	  vil	  arbeide	  målrettet	  for	  å	  legge	  
grunnlaget	  for	  et	  bærekraftig	  driftskonsept.	  

	  
Retningslinjer	  og	  satsingsområder	  for	  SMS	  2016	  
De	  tradisjonelle	  arrangementene,	  Marinens	  dag	  samt	  Sommerfest	  i	  Kommandantboligen	  ble	  
kansellert	  i	  2015	  grunnet	  liten	  oppslutning.	  Hovedstyret	  planlegger	  å	  gjennomføre	  begge	  
disse	  arrangementene	  i	  inneværende	  år.	  Det	  arbeides	  med	  begge	  arrangementer	  og	  
påmelding	  vil	  bli	  annonsert	  på	  hjemmesiden	  i	  god	  tid	  før	  gjennomføring.	  

Rekrutteringsutvalget	  vil	  opprettholde	  fokus	  på	  å	  nå	  frem	  til	  tjenestegjørende	  offiserer	  
gjennom	  jevnlige	  stands	  på	  Haakonsvern,	  en	  økt	  tilstedeværelse	  på	  kveldsforedrag	  i	  regi	  av	  
SMS,	  samt	  tydelig	  tilstedeværelse	  på	  Sjømaktseminaret.	  Informasjonsskjermer	  på	  HOS	  og	  
SKSK	  vil	  bli	  nyttiggjort	  for	  å	  nå	  frem	  til	  flere.	  Vi	  ser	  også	  for	  oss	  å	  benytte	  SMS	  sin	  nettside	  
mer	  aktivt	  i	  rekrutteringsarbeidet.	  I	  2015	  kom	  vi	  i	  gang	  med	  salget	  av	  pins/mansjettknapper	  
/slipsnål	  med	  SMS-‐logo.	  Dette	  arbeidet	  kommer	  til	  å	  fortsette	  i	  forbindelse	  med	  stands	  på	  
arrangement	  hvor	  dette	  er	  naturlig.	  Det	  at	  flere	  kan	  bære	  disse	  effektene	  og	  slik	  viser	  
tilhørighet	  til	  SMS,	  vil	  bidra	  positivt	  til	  foreningens	  arbeid.	  

En	  målsetting	  med	  rekrutteringsarbeidet	  er	  at	  medlemsmassen	  minst	  skal	  opprettholdes	  
gjennom	  året.	  Antall	  årsverk	  i	  Sjøforsvaret	  er	  forventet	  å	  være	  svakt	  fallende	  gjennom	  2016.	  
Innføring	  av	  spesialistbefal	  i	  Forsvaret	  er	  godt	  kjent	  for	  hovedstyret.	  Denne	  endringen,	  
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Ordning	  for	  Militært	  Tilsatte	  (OMT),	  må	  medføre	  at	  SMS	  skal	  være	  tydelige	  på	  at	  foreningen	  
også	  favner	  om	  denne	  kategorien	  befal.	  SMS	  er	  en	  forening	  hvor	  generasjoner	  møtes,	  og	  
selvfølgelig	  er	  medlemskap	  også	  ønskelig	  blant	  spesialister.	  Rekrutteringsutvalget	  er	  
vedvarende	  oppmerksom	  på	  å	  rekruttere	  spesialistbefal.	  

Fullføring	  av	  prosjektet	  med	  ny	  hjemmeside	  på	  internett	  vil	  ha	  høy	  prioritet	  gjennom	  året.	  
Hovedstyret	  har	  stor	  tro	  på	  at	  den	  nye	  hjemmesiden	  vil	  bidra	  til	  å	  gjøre	  SMS	  letter	  
tilgjengelig	  for	  alle	  våre	  medlemmer.	  
Et	  av	  høydepunktene	  for	  2016	  vil	  være	  gjennomføring	  av	  Sjømaktseminaret	  7.-‐9.	  september.	  
Det	  vil	  bli	  spesielt	  vektlagt	  å	  tiltrekke	  beslutningstakere	  på	  strategisk	  politisk	  og	  militært	  
nivå.	  Betydningen	  av	  Sjømakt	  og	  forståelse	  for	  nødvendigheten	  av	  at	  Norge	  besitter	  
nødvendig	  Sjømilitær	  kapasitet,	  er	  en	  vedvarende,	  fundamentalt	  viktig	  sak	  for	  SMS.	  
I	  Horten	  vil	  det	  være	  stor	  aktivitet	  mht	  å	  realisere	  et	  Hotellbygg	  i	  tilknytning	  til	  
Samfundsbygningen.	  Prosjektet	  har	  som	  målsetting	  at	  virksomheten	  skal	  økes	  slik	  at	  
Samfundsbygningen	  har	  et	  tilstrekkelig	  inntektsgrunnlag	  med	  tilhørende	  økt	  avkastning,	  for	  
å	  være	  selvfinansierende	  mht	  vedlikehold	  og	  oppgraderinger.	  Byggestart	  var	  1.	  februar	  og	  
hotellet	  forventes	  ferdigstilt	  februar	  2017.	  SMS	  hovedstyret	  har	  en	  egen	  arbeidsgruppe	  som	  
følger	  opp	  og	  opprettholder	  nødvendig	  dialog	  med	  Interimsstyre,	  Husstyre	  og	  
lokalforeningen	  i	  Horten.	  Dette	  skal	  sikre	  nødvendig	  styring	  og	  fremdrift	  for	  å	  oppnå	  
prosjektets	  målsettinger.	  
For	  øvrige	  satsingsområder	  og	  retningslinjer	  for	  2016	  vises	  det	  til	  Sjømilitære	  Samfunds	  
Strategidokument	  og	  Handlingsplan,	  -‐	  utarbeidet	  og	  justert	  på	  SMS	  kontaktkonferanse	  i	  
februar	  2015.	  

Avslutning	  
Sjømilitære	  Samfund	  har	  i	  2015	  skrevet	  brev	  til	  Forsvarsministeren	  vedrørende	  foreningens	  
Fagmilitære	  råd.	  Likeledes,	  -‐	  og	  i	  samarbeid	  med	  elevorganisasjonen	  Valkyrien	  ved	  
Sjøkrigsskolen,	  understreket	  ønsket	  om	  en	  fortsatt	  vel	  fungerende,	  vital	  Sjøkrigsskole	  i	  
Bergen,	  -‐byen	  som	  er	  Nordens	  klart	  største	  Marineby.	  	  
Sjømilitære	  Samfund	  ønsker	  å	  bidra	  til	  faglige	  avklaringer	  der	  hvor	  dette	  er	  mulig	  og	  
hensiktsmessig,	  -‐	  sett	  med	  medlemmenes	  øyne.	  Faggruppene	  besitter	  innsikt	  og	  
kompetanse.	  Slik	  fremstår	  de	  som	  viktige	  vakthunder	  og	  alarmklokker	  innenfor	  sine	  
fagområder.	  
	  
Sjømilitære	  Samfunds	  visjon	  er	  aktivt	  å	  bidra	  til	  Sjøforsvarets	  synlige	  kvalitet	  og	  
anerkjennelse	  som	  forsvarsgren.	  Dessuten	  være	  en	  	  

	  
Arena	  hvor	  generasjoner	  møtes	  	  

	  
 
SJØMILITÆRE	  SAMFUND	  -‐	  HOVEDSTYRET	  OG	  ANDRE	  TILLITSVERV	  I	  2015	  

 
Hovedstyret	   	   	   	   	   	   	   	   Valgt	  
President	   Kommandør	   	  	   Sigurd	  Smith	   	   2014	   	  
Visepresident	   Kommandør	   	   Bjørn	  Kvisgaard	   2014	   	  	  
Styremedlem	   Kommandørkaptein	   Gerd	  Anne	  Tetlie	   2013	  
Styremedlem	   Kommandør	   	   Jon	  Ivar	  Kjellin	   	   2015	  
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Styremedlem	   Avdelingsdirektør	   Ivar	  Johan	  Knudsen	   2015	  
	  
Varamedlem	   Løytnant	   	   Andreas	  Arvesen	   2013	  
Varamedlem	   Kapteinløytnant	   Øystein	  Nordeng	   2015	  
Varamedlem	   Løytnant	  	   	   Silje	  T	  Steffensen	   2015	  
Varamedlem	   Kapteinløytnant	   Lene-‐Beathe	  Dømbe	   	   2013	  
Varamedlem	   Kapteinløytnant	  	   Nikolai	  Faukstad	   	   2014	  
	  

Revisorer	  
Kommandørkaptein	   Ståle	  Eriksen	   	   For	  SMS	   	   	  
Orlogskaptein	  	   	  Kay	  G	  Juvik	   	   For	  NTfS	  
	  
Redaksjonskomite	  -‐	  Norsk	  Tidsskrift	  for	  Sjøvesen	  
Flaggkommandør	  	   Jens-‐Jørgen	  Jensen	  	   	   	   	  
Kommandørkaptein	  	   Karstein	  Storaas	  
Kommandørkaptein	   Sigbjørn	  Pedersen	  	   Forretningsfører	  
Kommandør	   	   Paal	  Svendsen	  	  
Løytnant	   	   Simen	  Frømyr	   Nettside	  redaktør	  
	  
Bedømmelseskomité	  for	  prisoppgaver	  
Kommandør	  	   	   Sigurd	  Smith	   	   	   	  
Admiral	   	   Torolf	  Rein	   	   	   	   	  
Kommandør	   	   Steinar	  Nilsen	  	   	   	   	  
	  
Valgkomité	   	   	  
Kommandør	   	   Åsmund	  Andersen	   	   	   	   	  
Kommandør	   	   Steinar	  Nilsen	  	   	   	  
Løytnant	   	   Grete	  Varpe	  Nørgaard	  
Løytnant	   	   Christina	  Pilar	  Grimstad	  
	  
Husstyre	  Samfundsbygningen	  
Kommandørkaptein	   	   Husfar	  	   Sverre	  Fiskaa	  
Arkitekt	  /	  Evig	  medlem	   Husmann	   Ragnar	  Korneliussen	  
Kommandørkaptein	   	   Husmann	   Espen	  Brinck-‐Johnsen	  
Kommandørkaptein	   	   Revisor	   Normann	  Hjørnevik	   	  

	  
Faggruppeledere	  
Marineingeniørene	   	   Kommandørkaptein	   Jostein	  Støldal	  
MARSTRAT	   	   	   Kontreadmiral	  	   Kjell	  Birger	  Olsen	  
MSOF	   	   	   	   Orlogskaptein	  	   Atle	  H	  Røsseland	  

	  

	  

REGNSKAPER	  2015	  
Overskuddet,	  stort	  kr	  283.932,	  er	  i	  sin	  helhet	  tilført	  Disposisjonsfondet.	  Overskuddet	  skriver	  
seg	  i	  hovedsak	  fra	  et	  bidrag	  til	  å	  redusere	  egenandelen	  som	  SMS	  måtte	  belastes	  ifm	  
Kongesalens	  oppgradering	  i	  2013.	  Beløpet	  ble	  utbetalt	  i	  2015.	  Etter	  dette	  viktige	  bidraget	  er	  
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foreningens	  belastning	  for	  Kongesalen	  redusert	  til	  i	  størrelsesorden	  kr	  900.000.	  Under	  
generalforsamlingen	  2015	  ble	  det	  vist	  budsjett	  gjort	  opp	  med	  forventet	  underskudd.	  

SJØMILITÆRE	  SAMFUND	  -‐	  O.	  HANSENS	  FOND	  –	  Fondet	  er	  tilført	  renter.	  Tre	  besvarelse	  for	  
prisoppgaver	  2015	  er	  belønnet	  fra	  Fondet.	  

SJØMILITÆRE	  SAMFUND	  /	  ELEONORE	  VEDELERS	  FOND	  

Beholdningen	  er	  på	  kroner	  48.348.	  

SJØMILITÆRE	  SAMFUND	  /	  HARLAN	  LEGAT	  

Egenkapitalen	  er	  pr	  31.12.2015	  stor	  kroner	  3.086.068.	  Harlan	  seminar	  2015	  har	  medført	  
redusert	  egenkapital	  i	  et	  marked	  med	  lav	  rente.	  

	  

Valgkomiteens	  innstilling	  til	  GF	  2016:	  

Hovedstyret	   	   Navn	   	   	   	   	   Status	  
President	   	   Kommandør	  Sigurd	  Smith	   	   Gjenvalg	  
Visepresident	   	   Kommandør	  Bjørn	  Kvisgaard	  	   Gjenvalg	  
Styremedlem	   	   Kommandør	  Jon	  Ivar	  Kjellin	   	   Ikke	  på	  valg	  
Styremedlem	   	   Kom	  kaptein	  Gerd	  Anne	  Tetlie	   Ikke	  på	  valg	  
Styremedlem	  	  	   Avd	  ingeniør	  Ivar	  Johan	  Knudsen	   Ikke	  på	  valg	  
	  
Varamedlem	   	   Løytnant	  Andreas	  Arvesen	   	   Ikke	  på	  valg	  
Varamedlem	   	   Kaptlt	  Lene-‐Beathe	  Dømbe	   	   Ikke	  på	  valg	  
Varamedlem	   	   Kaptlt	   Øystein	  Nordeng	   	   Ikke	  på	  valg	  
Varamedlem	   	   Kom	  kaptein	  Anne	  Britt	  Støldal	   Ny	  
Varamedlem	   	   Kom	  kaptein	  Bjørn	  Ole	  Grodås	   Ny	  
	  
Revisorer	  
	   	   	   Kom	  kaptein	  Ståle	  Eriksen	   	   Ikke	  på	  valg	  
	   	   	   Orlogskaptein	  Kay	  G	  Juvik	   	   Gjenvalg	   For	  NTfS	  
	  
Redaksjonskomité	  
	   	   	   Flaggkom	  Jens	  Jørgen	  Jensen	  	   Ikke	  på	  valg	  
	   	   	   Kommandør	  Paal	  Svendsen	   	   Ikke	  på	  valg	  
	   	   	   Kom	  kaptein	  Sigbjørn	  Pedersen	   Gjenvalg	   Forretningsfører	  
	   	   	   Kom	  kaptein	  Karstein	  Storaas	   Gjenvalg	  
	   	   	   Løytnant	  Simen	  Frømyr	   	   Ikke	  på	  valg	   Tekn.	  Nettredaktør	  

Bedømmelseskomité	  for	  prisoppgaver	  

	   	   	   Kommandør	  Sigurd	  Smith	   	   Gjenvalg	   	  
Admiral	  Torolf	  Rein	   	   	   Ikke	  på	  valg	  
Kommandør	  Steinar	  Nilsen	   	   Ikke	  på	  valg	  
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Vedlegg	  til	  agenda	  pkt	  2.1	  -‐	  Lovendringsforslag	  

Lovene	  §	  3	  –	  Medlemmer	  –	  Dagens	  lovtekst	  finner	  du	  på	  side	  19	  i	  lommealmanakken	  

Ny,	  forenklet	  tekst	  foreslås:	  SMS	  har	  følgende	  kategorier	  medlemmer:	  
A. Æresmedlemmer	  
B. Medlemmer	  

Ad	  A:	  Punktet	  foreslås	  opprettholdt	  uendret	  
Ad	  B:	  Ny	  tekst:	  	  

• Militært-‐	  og	  sivilt	  tjenestegjørende-‐,	  ikke	  tjenestegjørende-‐	  og	  pensjonert	  personell	  
• Personer	  hvis	  tilknytning	  til	  totalforsvaret	  og	  /	  eller	  interesse	  for	  totalforsvars-‐	  

spørsmål	  er	  slik	  at	  de	  bør	  gis	  anledning	  til	  medlemskap.	  Herunder	  bedrifter,	  etater,	  
foreninger	  og	  lignende,	  -‐	  dog	  slik	  at	  disse	  teller	  med	  én	  stemme.	  

Hensikten	  med	  forslaget	  om	  lovendring	  er	  at	  gjennom	  årene	  har	  paragrafen	  blitt	  endret	  
etter	  hvert	  som	  nye	  kategorier	  personell	  i	  Forsvaret	  har	  kommet	  til.	  Nå	  innføres	  ny	  
befalsordning	  hvor	  selvsagt	  disse	  kategorier	  er	  velkommen	  som	  medlemmer.	  
	  

Vedlegg	  til	  agenda	  pkt	  2.2	  
Organisasjonsendring	  i	  Oslo-‐området	  –	  Til	  info	  
Med	  virkning	  fra	  2016	  avvikles	  samarbeidet	  mellom	  de	  sjømilitære	  organisasjonene	  i	  Oslo-‐
området	  under	  betegnelsen	  Sjømilitært	  Forum	  etter	  omkring	  30	  års	  aktivitet.	  Årsaken	  er	  at	  
de	  to	  andre	  toneangivende	  organisasjonene,	  Vernepliktige	  Sjøoffiserers	  Forening	  (VSF)	  og	  
Marinens	  Reserveoffiserers	  Forening	  (MRF)	  gjennom	  mange	  år	  har	  slitt	  med	  rekruttering	  av	  
nye	  medlemmer.	  Dette	  skyldes	  i	  hovedsak	  endrede	  utdanningsmønster	  og	  tjenestemønster	  i	  
Sjøforsvaret.	  
Etter	  år	  med	  overlegninger	  er	  VSF	  og	  MRF	  nedlagt	  som	  selvstendige	  aktører.	  Det	  er	  oppnådd	  
enighet	  med	  Sjømilitære	  Samfund	  om	  at	  deres	  medlemmer	  kollektivt	  meldes	  inn	  i	  SMS.	  
Under	  betegnelsen	  Sjømilitære	  Samfund-‐Oslo	  vil	  aktivitetene	  fortsette	  med	  samme	  formål	  
som	  tidligere.	  På	  SMS	  nettside	  tas	  betegnelsen	  Sjømilitært	  Forum	  bort	  og	  erstattes	  med	  
SMS-‐Oslo.	  Reetableringen	  av	  lokalforeningen	  i	  Oslo	  innebærer	  at	  medlemmene	  på	  stedet	  
velger	  sitt	  styre	  under	  årsmøtene	  og	  fører	  sitt	  eget	  regnskap.	  Informasjon	  om	  revidert	  
regnskap	  meddeles	  hvert	  år	  til	  generalsekretæren	  SMS,	  -‐	  til	  info.	  
VSF	  ønsker	  å	  opprettholde	  en	  viss	  beredskap	  i	  forhold	  til	  sine	  kjernesaker	  og	  har	  søkt	  om	  
opptak	  i	  Sjømilitære	  Samfund	  som	  Faggruppe	  VSF.	  Se	  neste	  vedlegg.	  

	  
Vedlegg	  til	  agenda	  pkt	  2.3	  -‐	  Lovendringsforslag	  
Anmodning	  om	  etablering	  av	  Faggruppe	  VSF	  i	  SMS,	  -‐	  ref	  Lovenes	  §	  5-‐D,	  
Foreningen	  VSF	  vedtok	  under	  sin	  generalforsamling	  23.	  februar	  2016	  at	  de	  ønsker	  å	  
opprettholde	  en	  viss	  beredskap	  i	  forhold	  til	  sine	  kjernesaker	  og	  har	  søkt	  om	  opptak	  i	  
Sjømilitære	  Samfund	  som	  Faggruppe	  VSF.	  Hovedstyret	  SMS	  stiller	  seg	  positiv	  til	  
henvendelsen	  og	  ber	  om	  generalforsamlingens	  godkjennelse	  ihht	  Lovene	  §	  5-‐D.	  
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Økonomi.	  VSF	  plasserer	  sine	  oppsparte	  midler	  på	  egen	  konto	  i	  porteføljen	  til	  SMS.	  Dermed	  
blir	  denne	  konto	  underkastet	  samme	  revisjon	  som	  øvrig	  økonomi	  i	  SMS.	  Midlene	  kan	  
benyttes	  til	  Faggruppens	  formål.	  

	  

Vedlegg	  til	  agenda	  pkt	  1	  –	  Prøveordning	  –	  Organisering	  av	  nettsideredaksjonen	  
Etter	  forrige	  store	  oppgradering	  av	  nettsidene	  i	  2007	  ble	  bruken	  av	  nettsiden	  gradvis	  mer	  
hyppig	  blant	  medlemmene.	  Nå	  er	  igjen	  en	  vesentlig	  oppgradering	  gjennomført	  og	  nettsidene	  
er	  under	  innkjøring.	  Med	  nyere	  teknologi	  og	  ditto	  muligheter	  skal	  nettsidene	  bli	  enklere	  å	  
håndtere	  også	  for	  «ikke	  spesialister».	  Imidlertid,	  nettsidene	  er	  meget	  innholdsrike	  og	  etter	  
råd	  fra	  nåværende	  nettredaktør,	  blir	  som	  en	  prøveordning	  redaksjonsansvaret	  tillagt	  
Visepresidenten.	  Han	  skal	  kunne	  søke	  teknisk	  støtte	  hos	  løytnant	  Simen	  Frømyr	  som	  under	  
valget	  2016	  står	  oppført	  som	  del	  av	  Redaksjonskomiteen	  for	  NTfS.	  Informasjons-‐	  og	  
innholdsmessig	  er	  det	  sentralt	  at	  egentekst	  i	  lommealmanakken,	  styreinfo	  i	  tidsskriftet	  og	  
nettsiden	  skal	  være	  synkronisert	  for	  å	  unngå	  forskjellig	  informasjon	  om	  samme	  sak.	  
	  


